
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 318
Vil ministeren redegøre for ejendomsværdien opgjort på deciler for de ejendomme, der 
er berørt af fejlene i ”Bilag 1. Oversigt over kendte problemstillinger i forbindelse med 
overgangen til det nye ejendomsvurderingssystem, som kan få betydning for boligejerne”, 
som offentliggjort på Folketingets Ombudsmands hjemmeside?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frederik Bloch Münster (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på frederik.munster@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Per Husted
formand
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